

HEINBRO GROUP

27 Mar 2023

SFC Circular - Waiver of annual licensing fees

The Securities and Futures Commission (SFC) will waive the annual licensing fees of all intermediaries and licensed individuals incurred during the period from 1 April 2023 to 31 March 2024.

The SFC will not issue the usual demands for payment for annual licensing fees which would ordinarily become payable during this one-year period. Payments of all other fees, including for licence applications and transfers, will not be affected.

Should there be any queries regarding the content of this circular, please contact your case officer.

中文版本

致中介人、負責人員及持牌代表的通函 寬免牌照年費

證券及期貨事務監察委員會（證監會）將寬免所有中介人及持牌人士在2023年4月1日至2024年3月31日期間內產生的牌照年費。

證監會不會就該年度內原應繳付的牌照年費寄發例行的繳費通知書。所有其他費用（包括牌照申請費用及轉移隸屬關係費用）的繳付安排將不受影響。

如對本通函的內容有任何疑問，請聯絡你的個案主任。

HEINBRO
GROUP

Level 18A, Heng Shan
Centre, 145 Queen's
Road East, Wan Chai,
Hong Kong |

heinbroconsulting.com |
heinbro@heinbro.com |
+852 2811 1708